## 地政總署地圖銷售處暫停服務

Service suspension of Lands Department (LandsD) Map Sales Counters

因應政府實施政府部門特別上班安排,盡量讓員工在家工作,以保持社交距離並減低疫情在社區擴散的風險,地政總署及轄下所有辦事處將維持有限度的基本服務。各地圖銷售處暫停服務(包括香港地圖銷售處、九龍地圖銷售處、港島測量處、九龍測量處、西貢測量處、沙田測量處、大埔測量處、北區測量處、元朗測量處、屯門測量處、荃灣及葵青測量處、離島測量處),直至另行通告。市民可使用「香港地圖服務2.0」(https://www.hkmapservice.gov.hk)於網上訂購地圖。市民亦可於星期一、三及五,下午一時至五時,致電22313187查詢。由於特別上班安排影響,各類查詢的處理或會有延誤,回覆時間亦可能較長,敬希市民見諒。

In accordance with the implementation of special work arrangement of the Government to arrange staff to work from home as far as possible to achieve social distancing more effectively with a view to reducing the risk of spread of novel coronavirus in the community, all LandsD offices would provide basic public services on limited scale. The public services of all Map Sales Counters are suspended until further notice (including Map Publications Centre/Hong Kong, Map Publications Centre/Kowloon, District Survey Offices/Hong Kong, Kowloon, Sai Kung, Sha Tin, Tai Po, North, Yuen Long, Tuen Mun, Tsuen Wan & Kwai Chung, Islands). Please visit the "Hong Kong Map Service 2.0" (https://www.hkmapservice.gov.hk) for map ordering. For enquiries, between 1pm and 5pm on Monday, Wednesday and Friday, please call 2231 3187. Due to the special work arrangements, the processing of various enquiries may be delayed and we may take a longer time to provide a reply. We apologise for any inconvenience caused.



香港地圖服務網站
Hong Kong Map Service Website
www.hkmapservice.gov.hk



## 售圖處 MAP SALES CENTRES

Lib let A	当焦虑
LID India	日中原

Map Publications Centres

測繪處香港地圖銷售處

SMO Map Publications Centre, Hong Kong

測繪處九龍地圖銷售處

SMO Map Publications Centre, Kowloon

一般售圖查詢

General Map Sales Enquires

## 地址

Address

北角政府合署二十三樓 23/F, North Point Government Offices 333 Java Road, North Point, Hong Kong

香港北角渣華道三百三十三號

九龍油麻地彌敦道三百八十二號 382 Nathan Road, Yau Ma Tei, Kowloon

電郵 Email: smosale1@landsd.gov.hk

## 測量處

District Survey Offices

港島

Hong Kong

九龍 Kowloon

離島

Islands

北區

North

西貢 Sai Kung

沙田 Sha Tin

大埔 Tai Po

荃灣葵青

Tsuen Wan and Kwai Tsing

屯門

Tuen Mun

元朗

Yuen Long

<u>地址</u> Address

香港灣仔軒尼詩道 130 至 150 號修頓中心 18 樓

18/F, Southorn Centre

130-150 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong

九龍海庭道 11 號西九龍政府合署南座 3 樓 3/F, South Tower, West Kowloon Government Offices 11 Hoi Ting Road, Kowloon

香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 18 樓

18/F, Harbour Building

38 Pier Road, Central, Hong Kong

新界粉嶺壁峰路 3 號北區政府合署 5 樓 5/F, North District Government Offices

3 Pik Fung Road, Fanling, N.T.

新界西貢親民街34號西貢政府合署3樓

3/F, Sai Kung Government Offices 34 Chan Man Street, Sai Kung, N.T.

新界沙田上禾輋路 1 號沙田政府合署 12 樓 12/F, Sha Tin Government Offices

1 Sheung Wo Che Road, Sha Tin, N.T.

新界大埔汀角路1號大埔政府合署5樓

5/F, Tai Po Government Offices 1 Ting Kok Road, Tai Po, N.T.

新界荃灣西樓角路 38 號荃灣政府合署 15 樓

15/F, Tsuen Wan Government Offices 38 Sai Lau Kok Road, Tsuen Wan, N.T.

新界屯門屯喜路1號屯門政府合署5樓

5/F, Tuen Mun Government Offices

1 Tuen Hi Road, Tuen Mun, N.T. 新界元朗橋樂坊 2 號元朗政府合署 8 樓

8/F, Yuen Long Government Offices

2 Kiu Lok Square, Yuen Long, N.T.